

Referat af konstituerende møde i Bygårdens Vejlaug d. 2-4-2002

Dagsorden:

- 1) Konstituering
- 2) Referat fra generalforsamlingen og omdeling
- 3) Opgaver fra generalforsamlingen
- 4) Retssagen
- 5) Trekanten, opkørsel og Bjørn
- 6) Stillevej på Børglumvej
- 7) Møde i Grundejersammenslutningen i Vanløse
- 8) Bestyrelsesmøde + -middag

ad 1) Bestyrelsen konstituerede sig med samme fordeling af posterne som hidtil, dvs.: formand er Jesper, kasserer er Ole, sekretær er Heinrich, Niels Christian og Lars er ordinære medlemmer, og Jan er suppleant.

ad 2) Referatet bliver skrevet, kopieret og underskrevet af formand og sekretær i løbet af indeværende uge så det er klar til omdeling i weekenden d. 6.-7. sammen med giroopkrævninger. Vi bestræber os på 2 sider formandsberetning og 2 sider referat fra generalforsamlingen: nedkopieret og trykt på begge sider kan det være på et A4-ark. Referatet afleveres hos Lars, hvor også girokortene ligger, så hver enkelt kan hente en bunke med tilhørende liste til sin vej.

ad 3) a. Parkeringsforhold: Det blev diskuteret om vi selv skulle indhente de fornødne tekniske og juridiske oplysninger, eller evt. betale os fra konsulentbistand. Det blev vedtaget i første omgang at rette henvendelse til Grundejersammenslutningen i Vanløse for dels at bede dem til at indhente oplysninger generelt (vi er næppe den eneste bekymrede grundejerforening i bydelen, og derfor er det mest hensigtsmæssigt at de påtager sig det), dels opfordre dem til at sætte punktet på dagsordenen til det kommende møde. Ole kontakter dem og spørger til mulighederne, og vi prøver derudover hver især at undersøge hvilke muligheder vi har, og giver besked til Ole eller Niels Christian, der vil prøve at gå til mødet (jf. punkt 7).

b. Genbrugscontainere: Situationen blev opsummeret: bestyrelsen er ikke enig med klageren i den generelle påstand om at genbrugscontainere er en dårlig ordning og bør fjernes, men vi kan godt tilslutte os det synspunkt at den tredje container på hjørnet af Bratskovvej og Herlufsholmvej er voldsom pga. den åbne karakter på stedet. Vi vil derfor godt kontakte R98 med henblik på fjernelse af den tredje container. Vi foreslår at containeren enten sløjfes eller placeres et nyt sted. Nyt sted kunne være ved banken på Herlufsholmvej eller på et af hjørnerne Bygholmvej/Herlufsholmvej eller Katholmvej/Herlufsholmvej (evt. foran huset med stort plankeværk på Herlufsholmvej). Lars kontakter R98 i sagen og sender kopi af korrespondence til klageren, Lars Horn, Bratskovvej 2.

c. På foranledning af generalforsamlingen bør Zacho-Lind spørges om man kan bemale kantstene i tilknytning til de nye bump så vi undgår at parkerede biler hindrer cyklister i at passere chikanen udenom. Ole tager sagen op med Zacho-Lind når de mødes torsdag for at aftale vejarbejdet i detaljer.

d. Generalforsamlingen opfordrede til en hårdere kurs over for folk der ikke reagerer på påmindelse om udhængende træer. Vi opfordredes til at sende en ekstra meddelelse, hvorefter det fornødne foretages for beboerens regning

ad 4) Ole orienterede om situationen med menighedsrådet. Han har haft orienterende møde med den nye advokat. Denne bad om udsættelse af retsmødet for at få tid til at sætte sig ordentligt ind i sagen. Nyt retsmøde er herefter fastsat til d. 13-6. Advokaten er i øvrigt ved godt mod på vores vegne.

ad 5) Niels Christian har talt med Gourmets ejer. Han har trods en gammel aftale ikke fået udarbejdet tegning over trekantens beplantning med sin gartner, men har lovet straks at udarbejde planen. Det er også nødvendigt; sagen haster da buskene skal i jorden i april for at kunne trives. Planen sendes også til kommunen til orientering (eller skal det godkendes? Ole tjekker det). Det kom frem at kommunen endnu ikke har fået plan om opkørselen til godkendelse (af samme grund: de to sager er forbundne, og før der er en aftale om beplantning af trekanten, får han ikke sin opkørsel). Det blev aftalt at sende denne plan til godkendelse omgående så opkørselen evt. kan laves af Zacho-Lind i samme omgang som opretning af kanstene m.v. i tilknytning til stillevejsprojektet. Ole drøfter det med Zacho-Lind på mødet torsdag (jf. punkt 4.c).

ad 6) Stillevejsprojektet begynder i næste uge og varer 1-2 uger. I første omgang kommer der ingen beplantning. På sigt er det meningen at der skal være træer, men kun i den ene side (mod Herlufsholmvej) og kun ved to af bumpene. Vi aftaler med Bjørn hvornår det er mest passende at plante dem.

ad 7) Der er indkaldt til møde i Grundejersammenslutningen i Vanløse d. 11. april kl. 19.30 i Lindersvold Medborgerhus. Ole og Niels Christian forsøger at gå til mødet og sender spørgsmål som aftalt (jf. punkt 3. a.).

ad 8) Næste møde foreslås forsøgsvis til d. 3. maj kl. 18 med efterfølgende spisning kl. 19.30 på spansk restaurant på Bogholder Allé, subsidiært thai restaurant på Skjulhøj Allé. Hvis nogen er forhindret denne dag, bedes de give besked snarest. Mødested ligger heller ikke fast endnu.

Referent: Lars